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Na diskusnom stretnutí Stavebného fóra Spiš a jeho metropola: hlbší pohľad na investície (16. 9. 2009)
rezonovala téma cestovného ruchu. Podľa slov primátora mesta Jána Volného mesto podporuje komerčné
projekty Spišský raj, HorSKIpark i budovanie obchodných centier. Z pozície mesta bola zabezpečená aj
urbanistická dokumentácia s názvom Alabastrové námestie v Novoveskej Hute. Projekt HorSKIpark je v
štádiu príprav na realizáciu. „Aj keď sme v dnešnej problematickej dobe radi, že tento projekt nemáme
rozostavaný, máme záujem ho priviesť do fázy realizácie,“ povedal k aktuálnemu stavu projektu Spišský
raj Ian Amdur z firmy Dorchester.
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